
خبر کوتاهاخبار شهردارجدیدتهران۲۲آبانمعرفیمیشود

معاون هماهنگی امور مناطق شهرداری تهران در بازدید از منطقه چهار خبر داد:

اجرای پروژه های محله محور متناسب  با نیازهای شهروندان

نوبخت: مسئولان راه های تامین دارو و تجهیزات پزشکی را برای مردم توضیح دهند

دارو با کمبود مواجه می شود!؟

شیخ در نشست راهکارهای حفظ انگیزش کارکنان شهرداری:

عدم تامین معیشت کارکنان با کاهش سلامت اداری رابطه مستقیم دارد

نشان طلاي المپیاد جهاني به نام پرهام سلطاني

از  پس  گفت:  تهران  شهر  شورای  رئیس 
معرفی  آبان   ۲۲ در  تهران  شهردار  رأی گیری، 

می شود.
نهمین  و  نود  حاشیه  در  هاشمی  محسن 
جلسه شورای شهر تهران، ری و تجریش در جمع 
اظهار  تهران  شهردار  انتخاب  درباره  خبرنگاران 
داشت: اعضای شورای شهر ۱۰ روز پیش ۳۰ نفر از 
نامزدهای پیشنهادی خود را برای تصدی شهرداری 
تهران اعلام کردند که بعضا تعدادی از آنها انصراف 
پست  تصدی  برای  کاندید  نفر   ۱۳ نهایتا  و  دادند 
شهرداری تهران را که پنج نفر از آنها انتخاب شدند 
کاندیدای  چهار  و  داد  انصراف  امروز  نفر  یک  که 
شورای  علنی  صحن  در  را  خود  برنامه های  دیگر، 

شهر ارائه دادند. 
انتخاب  نفر  دو  تعداد  این  از  افزود:  هاشمی 
شدند که در روز سه شنبه یک نفر از آنها به عنوان 

شهردار انتخاب خواهد شد. 
با  حناچی  و  رأی   ۱۶ با  آخوندی  افزود:  وی 
۱۱ رأی به عنوان گزینه های نهایی شهرداری تهران 

بودند. 
روز  در  داد:  ادامه  تهران  شهر  شورای  رئیس 

شهر  شورای  علنی  صحن  در  نامزدها  سه شنبه 
انجام  نهایی  رأی گیری  و  داشت  نخواهند  حضور 

می شود. 
آیا  اینکه  بر  مبنی  پرسشی  به  پاسخ  در  وی 
توجه  با  گفت:  است،  بوده  حزبی  گزینه ها  انتخاب 
نیستند،  حزبی  عضو  آخوندی  و  حناچی  اینکه  به 
و  است  نشده  گرفته  درنظر  حزبی  منافع  بنابراین 
ممکن است این دو علاقه حزبی و لابی گری در این 

زمینه داشته باشند. 
انتخاب  پروسه  به  توجه  با  افزود:  هاشمی 
است،  بوده  مختلف  گزینه های  بین  از  که  شهردار 
نمی توان گفت که روابط سیاسی در انتخابات نقش 
در  که  سالمی  لابی گری های  البته  است،  داشته 
فعالیت سیاسی وجود دارد، اینجا هم وجود داشت. 
از  یکی  که  انصاری  غلامرضا  شد:  یادآور  وی 
نماینده مجلس  است،  تهران  گزینه های شهرداری 

است.  بوده  تهران  شهر  شورای  سابق  عضو  بوده، 
حناچی معاون وزیر راه و شهرسازی بوده و سالها 
در شهرداری تهران فعالیت داشته است، تقوی نژاد 
رئیس سازمان مالیاتی و آخوندی هم سابقه زیادی 
در وزارت مسکن و شهرسازی و وزارت کشور داشته 
است، بنابراین نمی توان گفت گزینه ها شایستگی 

لازم را برای انتخابات شهرداری نداشته است. 
داد:  ادامه  تهران  اسلامی شهر  رئیس شورای 
به صورت ناآگاهانه تخریب های سیاسی وجود دارد 
صحبت های  می کند،  واقع  مظلوم  را  کاندیداها  و 

تخریبی کار درستی نیست.
وی در پاسخ به پرسشی مبنی بر اینکه آخوندی 
در قطار حومه ای فعالیت خوبی نداشته است، گفت: در 
این خصوص فعالیت های جدی صورت گرفته، ولی 
تجهیزات آن هنوز نصب نشده است و نمی توان گفت 

که فعالیت  قطارهای حومه ای کم بوده است. 
محسن هاشمی در پاسخ به پرسشی مبنی بر اینکه 
آیا وزارت کشور همکاری لازم را برای انتخاب شهردار 
خواهد داشت، گفت: به نظر نمی آید نظر حاکمیت برای 
ثبات  امیدواریم  و  باشد  داشته  مشکلی  انتخابی  افراد 

مدیریت در شهرداری تهران انجام شود.

معاون هماهنگی امور مناطق شهرداری تهران 
پس از بازدید از پروژه های در دست اجرای منطقه 
چهار گفت : پروژه های محله محور باید متناسب 
اختیار  در  و  اجرا  نیازهای شهروندان  و  با ظرفیت 

عموم قرار گیرد.
به گزارش امتیاز؛ « شاپور رستمی«  با اشاره 
به اهمیت شناسایی و نیاز محلات در جهت خدمت 
شهرداری  در  ما  هدف  مهمترین  گفت:  مردم  به 
است  به شهروندان  مطلوب  رسانی  تهران، خدمت 
نیازهای  شهر،  نگهداشت  کنار  در  بایست  می  که 
محلات شناسایی و پروژه هایی متناسب با ظرفیت 
اجرا  شهرداران  و  شورایاران  همکاری  با  محلات  

شود.
پروژه  از  درآمدپایدار  ایجاد  به  ادامه  در  وی 
با  چهار   منطقه  گفت:  چهار   منطقه  خاص  های 
در  بالایی  بسیار  ، ظرفیت  زیاد  و جمعیت  وسعت 
حوزه سرمایه گذاری دارد که می تواند با مشارکت 
منطقه   این  خاص  های  پروژه  در  بخش خصوصی 

درکوتاهترین زمان علاوه بر هزینه های نگهداشت 
به درآمدهای پایدار دست پیدا کند.

معاون هماهنگی امور مناطق شهرداری تهران 
بر  راداریم  این  آمادگی  مناطق  امور  در  ما  افزود: 
پیشنهادات  و  موضوعات  ریزی  برنامه  اساس 
شهرداری منطقه ورود پیدا کنیم و مسائل حل و 

درخصوص آن جلساتی را با مناطق برگزار کنیم.
عمومی  روابط  نقش  به  ادامه  در  رستمی 
و  کرد  تاکید  چهار  منطقه  ظرفیت  انعکاس  در 
می  وپتانسیل  این ظرفیت  با  چهار  منطقه  گفت: 
به  گروهی  و  جمعی  های  رسانه  ازطریق  بایست 
مشارکت  زودتر  هرچه  تا  شود  معرفی  شهروندان 
بخش خصوصی دراین زمینه فعال شود و روابط 
چهار  منطقه  گفتگو  و  مصاحبه  طریق  از  عمومی 
است  منطقه  و شان  در خور  که  ای  گونه  به  را  

کند.  معرفی 
وی با اشاره به وجود دکل های فشارقوی برق 
در برخی از محلات به عنوان یکی از معضلات این 

بسیار  کاری  ها  دکل  این  جابجایی  گفت:  منطقه 
های  بحث  به  نیاز  که  است  بر  زمان  و  هزینه  پر 
سلامت  اهمیت  کنارآن   در  و  دارد  کارشناسی 
می  که  این  اهمیت  حائز  بسیار  نیز  شهروندان 
بایست با همکاری سایر ارگانها هرچه زودتر به این 
موضوع ورود پیدا کنیم و بسترهای لازم را فراهم 

کنیم.
شهرداری  مناطق  امور  هماهنگی  معاون 
منطقه  های  پروژه  برخی  گفت:  ادامه  در  تهران 
نظیر  بی  کشوری  درسطح  و  ای  فرامنطقه  چهار  
هستند که قطعا با همکاری و نگاه ویژه به آنها  می 
توان به بهترین شکل افتتاح شوند و در این میان  
پروژه های با98 درصد پیشرفت فیزیکی باید زودتر 

افتتاح و در اختیار مردم قرار گیرند.
وی خاطرنشان کرد: با توجه به رسیدن فصل 
بارندگی و وسعت منطقه چهار ، نظارت و بازدید از 
معابر و آمادگی ستاد مدیریت بحران در دستور کار 
دچار  بحرانی  روزهای  در  شهروندان  تا  قرارگیرد  

مشکلات و معضلات ناشی از بارندگی نشوند.
رستمی در پایان گفت: ما به عنوان مسئولان 
شهر باید به گونه ای کار کنیم که نکات مثبت در 

چهره مردم قرارگیرد و به صورت الگو کار کنیم.
حسینی  سیدعلیرضا  جلسه  این  ادامه  در 
پیرامون  گزارشی  ارائه  به  چهار   منطقه  شهردار 
فرصت ها ،تهدیدات ،نقاط قوت و محدودیت های 
که منطقه با آن روبروست از جمله؛ کمبود سرویس 
بهداشتی ، وجود سدمعبر و کمبود سوله بحران ، 
وجود دکل های فشار قوی ، مشکلات اعتبارات ، 
وجود نهادهای نظامی در محدوده منطقه ، حریم 
منطقه ، ناوگان اتوبوسرانی درمحدوده فرهنگسرای 
اشراق، بافت های فرسوده در محله گلشن پرداخت.
شایان ذکر است در این بازدید از پروژه هایی 
اسکان کارگری  نظیر مجموعه شهربانو، ساختمان 
ادامه  احداث  پروژه  پرندگان،  باغ  کرد،   شهید 
خیابان احسان و  ساختمان اداری شهرداری ناحیه 

دو بازدید شد.

اسلامی  درمان مجلس شورای  و  بهداشت  یک عضو کمیسیون 
کمبود دارو در شرایط تحریم را طبیعی خواند و در عین حال گفت: در 
شرایط فعلی لازم است مقامات مسئول راه های تامین دارو و تجهیزات 
پزشکی را برای مردم توضیح دهند تا آنها اطمینان لازم را به دست 

آورند.
علی نوبخت، ممنوعیت صادرات دارو را در شرایط کنونی تصمیم 
درست خواند و گفت: ممنوعیت بدان معناست که بدون نظارت وزارت 
بهداشت دارویی صادر نمی شود، چون در شرایط فعلی ممکن است 
نیاز در داخل کشور به نسبت شش ماه گذشته تفاوت کرده باشد. اگر 
در داخل به دارویی نیاز داشته باشیم باید اولویت به تامین آن باشد و 

طبیعتا صادرات آن دارو ممنوع شود.
وی با بیان این که »پایین بودن قیمت دارو جاذبه برای صادرات 
آن را بیشتر می کند«، اظهار کرد: در شرایط تحریم که کمبود دارو 
امری طبیعی به شمار می آید باید نظارت های کافی وجود داشته باشد. 
فراموش نکنیم که اثرات تحریم به شکل مختلف بر روی دارو ظهور 
و بروز می کند. اگر بر روی مواد اولیه تاثیر نگذارد، بر روی سایر اقلام 

همچون مقوا و یا شیشه دارو تاثیرگذار است.

اسلامی  شورای  مجلس  درمان  و  بهداشت  کمیسیون  عضو  این 
توضیح داد: می گویند که دارو تحریم نیست، اما بالاخره تحریم نقش 
خود را می گذارد. با وجودی که قسمت اعظمی از داروهای ما تولید 
داخل است، اما بخشی از مواد اولیه آن از خارج وارد می شود یا این که 
وارد  خارج  از  آن  و شیشه  روکش  فویل،  همچون  دارو  جانبی  لوازم 

می شود که تحریم بر روی آنها اثر می گذارد.
مقامات  باید  شرایطی  چنین  »در  این که  بر  تاکید  با  نوبخت 
مسئول ضمن مدیریت شرایط مشکلات را با مردم در میان بگذارند«، 
باید راه های تامین دارو و تجهیزات پزشکی را  اظهار کرد: مسئولان 

برای مردم توضیح دهند که  آنها اطمینان لازم را به دست آورند.
بیشتری  تعداد  نسبی  طور  به  آینده  در  است  ممکن  افزود:  وی 
از داروها در کشور کاهش یابد که این هزینه ایستادگی ماست. قطعا 
مسئولان نیز شبانه روز کار و برنامه ریزی می کنند و مجلس شورای اسلامی 
هم حساسیت لازم را دارد کما این که سازمان برنامه و بودجه اعلام کرده 
که ۱۰۰ درصد اعتبارات را تخصیص داده باید سازمان بیمه سلامت، پول 
را در اختیار بیمارستان ها قرار دهد تا آنها به شرکت های پخش و بعد از آن 

به شرکت های تولید دارو و تجهیزات پزشکی داده شود.

اسلامی  شورای  مجلس  درمان  و  بهداشت  کمیسیون  عضو  این 
برخی  به  محدود  صورت  به  داروها  از  برخی  است  ممکن  گفت: 
اطلاع رسانی  مردم  به  باید  که  شود  داده  پخش  برای  داروخانه ها 
شود. قطعا سوء استفاده افراد از این وضعیت قابل قبول نیست و باید 
برخوردهای لازم صورت گیرد، چون دارو با سایر اقلام متفاوت است 

همه باید با هم کار کنیم تا داروی مورد نیاز مردم تامین شود.

تهران، نشست  انسانی شهرداری  منابع  توسعه  معاونت  با همت 
دشوار  شرایط  در  کارکنان  انگیزش  حفظ  راهکارهای  اندیشی  هم 
اقتصادی با حضور جمعی از مدیران ارشد شهری، نمایندگان مجلس 
ایوان  تالار  تهران در  اسلامی شهر  اعضای شورای  و  اسلامی  شورای 

شمس برگزار شد.
به گزارش امتیاز، در این نشست ابراهیم شیخ با اشاره به کاهش 
برآوردهای  بر اساس  قدرت خرید کارکنان در شش ماه اخیر گفت: 
نرخ تورم سال 97 به طور میانگین در شهرداری تهران تنها 8 و نیم 
درصد افزایش حقوق داشته ایم. این در حالی است که میزان کاهش 
قدرت خرید حداقل ۳۰ درصد بوده است. معنای این سخن این است 

که کارکنانی که حقوق ثابت دریافت کرده اند فقیرتر شده اند.
شیخ با بیان اینکه دولت مطابق قوانین جاری کشور موظف است 
به میزان تورم، حقوق کارکنان خود و بخش عمومی را افزایش دهد، 
خرید  قدرت  میزان  حداقل  تا  دهد  رخ  باید  اتفاق  این  کرد:  عنوان 
کارکنان بخش دولتی و عمومی در سطح سال های قبل باقی بماند. 

در ادامه این نشست سلمان خدادادی رئیس کمسیون اجتماعی 
مجلس شورای اسلامی درباره انگیزش نیروی کار و ارتباط مستقیم 

بدون  توانیم  نمی  امروز  دنیای  در  گفت:  اداری  دستگاه  فساد  با  آن 
اینکه رضایت نیروی کار را کسب کنیم از آن ها توقع داشته باشیم 
تا هم درست کار کنند و هم پاک دست باشند. لازمه اینکه نیروی 
کار به سازمان خود وفادار باشد این است که سازمان نیازهای نیروی 

انسانی خود را برطرف کند. 
اصلاح  حاضر  حال  در  اسلامی  شورای  مجلس  افزود:  خدادادی 
قانون مدیریت خدمات کشوری را در دستور کار خود قرار داده است. 
در کمیسیون اجتماعی ما معتقدیم قانونی که ساختار منابع انسانی 
قانونی  ترین  اساسی مهم  قانون  از  بعد  تعریف می کند  را  در کشور 
است که باید به آن توجه داشت. این قانون با اصرار مجلس امسال به 

کمیسیون اجتماعی ارجاع شده تا بررسی شود. 
این  در  نیز  اجتماعی  کمیسیون  عضو  دیگر  محجوب  علیرضا 
نشست با اشاره به افزایش قیمت ها در کشور و ثابت ماندن حقوق 
کارمندان و کارگران گفت: جلسات متعدد غیر علنی در این باره در 
مجلس تشکیل شده، اما متاسفانه تاکنون نتیجه عملی نداشته است. 
من در مجلس نیز این تذکر را داده ام که باید به کسانی که کمتر از 

سه میلیون تومان حقوق دریافت می کنند توجه ویژه ای شود. 

محجوب تاکید کرد: تا این لحظه تورم نقطه به نقطه در ماه مهر 
بیش از ۳۲ درصد اعلام شد. درخواست ما این است که حقوق شناور 
باشد. وقتی قیمت شناور است می شود با حقوق ثابت سراغ قیمت شناور 
رفت. ما امیدواریم مجلس به این طرح رای بدهد و مانند طرح های قبلی 
عقیم نماند.  در ادامه افشین حبیب زاده، رئیس کمیسیون نظارت شورای 
اسلامی شهر تهران گفت: در ضرورت جبران اتفاقات اقتصادی سال جاری، 
نهادهای مختلف اعم از مجلس، دولت و گروه های کارفرمایی درصدد 
جبران و بهبود اوضاع معیشتی مردم نمودند. من نیز در صحن شورای 
شهر درخواست تشکیل کمیته ای در همین راستا را داشتم که البته پیش 
از من دکتر شیخ، معاون منابع انسانی شهرداری در این جهت اقدامات 
ایشان سپاسگزاریم  از  بابت  این  از  بودند که  آغاز کرده  را  گسترده ای 
و خواهشمندیم در زمینه شناسایی سطوح بسیار ضعیف سازمان نیز، 

اقدامات لازم صورت پذیرد.
پیشنهادات  و  ها  برنامه  کمیته  این  در  داد:  ادامه  زاده  حبیب 
مختلفی برای ترمیم حقوق و حمایت های مالی کارکنان مطرح شد 
که برخی به سرعت اغاز و تعدادی دیگر با توجه به نیاز برای تامین 

منابع در دست بررسی می باشد.

مصطفی  فرزند   ، سلطانی  پرهام 
سلطانی معاون فنی منطقه تهران با عبور 
از آزمونهای متعدد علمی و پیشی گرفتن 
در سطح جهانی  خود  آورِ  نام  رقیبان  از 
توانست  و  شد  بزرگ  افتخاری  به  موفق 
مدالهای رنگارنگ در علوم ریاضی را از آن 

خود کند .
به گزارش امتیاز و به نقل از روابط 
عمومی منطقۀ تهران ، این نابغۀ ۱۶ ساله 
نخستین بار در مرحلۀ اول یعنی گزینش 
، از میان 4۰۰۰  استعداد درخشان و در 
مرحلۀ بعدی از بین ۲۰۰ شرکت کننده 
 senior و primet ،  Juniorدر سطح
موفق شد به همراه 5۰ نفر دیگر خود را به 
مراتب بالا بکشاند و در نهایت به جمع ۶ 
نخبۀ برتر ریاضی صعود کند و در مسابقات 
جهانی ریاضی WMC لندن برگ زرینی 
را  ایرانی  آموزانِ  دانش  علمی  مباهات  از 

ورق بزند .
مصطفی سلطانی معاون فنی منطقۀ 
فرزندش  موفقیت  خصوص  در  تهران 
در گفتگو با خبرنگار ما گفت : پرهام از 
هفدهم الی نوزدهم اکتبر در شهر سوروی 
انگلستان که در ۲5 کیلومتری لندن واقع 

شده حاضر شد و در حضور ۳۰۰ نفر از 
 ، اتریش   ، انگلستان   ، آمریکا  کشورهای 
دیگر  کشور  چندین  و  هند   ، بلغارستان 
توانست در سطح سنیور ، پرچم سه رنگ 
و پرافتخار کشورمان را به اهتزاز در آورد .

وی افزود : این مسابقات در 9 راند 

طراحی شده بود که پرهام موفق به کسب 
دو مدال برنز در بخشهای دانش و چالش ، 
مدال نقره در استراتژی ، مدال طلا در کارِ 
گروهی ، مدال نائب قهرمانی در مجموع 
پنجم  رتبه  کسب  و  راند   9 امتیازات 
انفرادی در جهان و کسب سهمیۀ جایزۀ 
ویژۀ حضور در مسابقات تابستانی دانشگاه 
بعدی  گام  .وی  شود  استرالیا  ملبورن 
فرزندش را مطالعات بیشتر بر روی دروس 
ریاضی پیشرفته در اوقاتِ فرامدرسه ای و 
ابزار  به عنوان  زبان خارجی  به  پرداختن 
اصلی و کمکی در میادین جهانی ذکر کرد 
و تصریح داشت : عامل یادگیری پرهام در 
علوم ریاضی ، لذت بردن و شیرینی بود که 
او در زمانهای آرامبخشِ ذهنی برای حل 
مسائل در سر می پروراند و بر تمرین و 

ممارست استمرار می ورزید .
وی ضمن قدردانی از تمامی معلمان 

و  پیشرفت  در  که  عواملی  و  مدرسان   ،
موفقیت گام به گامِ پرهام نقش داشتند 
تیم ۶  اعضای  دیگر  انتخاب  عدم  دربارۀ 
نفرۀ ایران که علیرغم شایستگی در ردۀ 
senior در مجموعِ امتیازات نتوانستند 
: شرکت  حائز رتبه شوند تصریح داشت 
کنندگانِ کشورهای دیگر از نظر سنی و 
مقطع تحصیلی در مرحلۀ کالج ) یعنی 
بعد از دبیرستان ( تحصیل نموده بودند 
و از لحاظ اطلاعاتی نسبت به سایر رقباء 
از سطح بالاتری برخوردار بودند اما در کل 
تیم 5۱ نفرۀ ایران با کسب ۳۰ مدال طلا 
، 4۱ مدال نقره ، ۳7 مدال برنز ، ۳ کاپ 
قهرمانی  نائب  مدال   8 ، فردی  قهرمانی 
تابستانی  کمپ  در  حضور  جایزۀ   ۱۳ و 
مسابقات  در  استرالیا  ملبورن  دانشگاه 
مقام  به  لندن   wmc ریاضی  جهانی 

قهرمانی رسید .

آماده باش کامل عوامل اجرایی 
معاونت خدمات شهری منطقه21 در 

زمان بارش های پاییزی
زیست  محیط  و  شهری  خدمات  معاون 
اجرایی  عوامل  کامل  باش  آماده  از  منطقه۲۱ 
زمان  در  منطقه  این  قنوات  و  ها  مسیل  واحد 
از جاری  با هدف جلوگیری  پاییزی  بارش های 

شدن روان آب ها خبر داد.
معاون  زابلی  سیاوش  امتیاز،  گزارش  به 
با  منطقه  این  زیست  محیط  و  شهری  خدمات 
با  پایتخت  غربی  ورودی  گفت:  فوق  خبر  بیان 
در اختیار داشتن »سه رود دره کن، قوری چای 
و وردآورد«؛ وظیفه مهم و خطیر لایروبی منظم 
ویژه  به  دارد،  برعهده  را  ها  مسیل  این  فصلی 
پاییزی  زودهنگام  های  بارش  با  مواجهه  اینکه 
دقت  و  سرعت  با  را  اقدامات  این  روند  سال97 

بالاتری پیش می برد.
شروع  به  عنایت  با  افزود:  ادامه  در  وی 
اجرایی  عوامل  باش  آماده  لزوم  و  ها  بارندگی 
واحد مسیل ها و قنوات معاونت خدمات شهری و 
محیط زیست منطقه۲۱ جهت لایروبی کانال ها 
و حوضچه ها و به منظور جلوگیری از آبگرفتگی 
معابر و آب ماندگی کانال ها، مرحله دوم لایروبی 
کن حد فاصل پل ریل راه آهن محدوده منطقه 
۱8 تا شهرک آسمان به صورت دستی و مکانیزه 

انجام شده است.
مرحله  در  کرد:  پایان خاطرنشان  در  زابلی 
اجرایی بستر مسیل و پایه های پل کن به طور 
برداری  پاکسازی و رسوب  کامل مورد لایروبی، 
قرار گرفت و مسیل مذکور جهت هدایت بارش 
جهت  کارکرد  حداکثری  افزایش  و  فصلی  های 
از  ناشی  احتمالی  از هرگونه خسارت  جلوگیری 

بارش های شدید آماده شد.

در دیدار شهردار منطقه شش با نماینده پاپ 
مطرح شد؛

تعاملات موجود میان جامعه ارامنه و 
مسلمان ایران بسیار خوب است

اعظم  اسقف  و  شش  منطقه  شهردار 
سرکیس داویدیان، نماینده پاپ و رییس شورای 
در  و  دیدار  ایران  کاتولیک  ارامنه  گری  خلیفه 
جامعه  میان  موجود  خوب  ارتباطات  خصوص 

ارامنه و مسلمان گفت و گو کردند.  
سرکیس  اعظم  اسقف  امتیاز،  گزارش  به 
خلیفه  شورای  رییس  و  پاپ  نماینده  داویدیان، 
این دیدار گفت:  ایران در  ارامنه کاتولیک  گری 
بسیار  ایران  در  مسلمان  و  ارامنه  جامعه  میان 
گزارشی  و   است  برقرار  صمیمی  و  گرم  روابط 
پاپ مخابره می  برای  ارتباطات صمیمی  این  از 

شود.
بسیار  ایران  کشور  چهره  اینکه  بیان  با  او 
کشورهای  در  که  است  چیزی  آن  از  متفاوت 
اساس  بر همین  خارجی مطرح می شود گفت: 
ایران  کشور  از  حمایت  راستای  در  ای  بیانیه 
کامل  آزادی  از  ارامنه  کردیم  اعلام  و  داشته 
فعالیت  و  دینی  مراسم  و  مناسک  انجام  برای 
اسلامی  و فرهنگی در جمهوری  اجتماعی  های 

برخوردارند.
به  اینکه  به  اشاره  با  ایران  پاپ در  نماینده 
عباس  زمان شاه  از  و  داریم  اشراف  ایران  تاریخ 
ارامنه بسیاری در ایران حضور پیدا کردند گفت: 
ارامنه همواره به دنبال سازندگی بوده و هستند و 
به خاطر خدمات ارائه شده به جامعه ارامنه ایران 

بسیار سپاسگزار هستیم.
منطقه  شهردار  پور  دهداری  رضا  محمد 
شش نیز در این دیدار گفت: خوشحال هستیم 
تمام  به  رسانی  منطقه شش شرایط خدمت  در 
شهروندان از اقلیت های مختلف دینی به وجود 

آمده است و ایران متحد و بزرگی داریم.
به عنوان  اضافه کرد:  شهردار منطقه شش 
مدیریت شهری منطقه همواره ویژه برنامه های 
خاص فرهنگی برای هموطنان ارامنه خود داشته 
و برنامه های مابین فرهنگی بسیاری برگزار کرده 

ایم.
دهداری پور با اشاره به آزادگی و شجاعت 
هموطنان ارامنه در کشور گفت: در دوران جنگ 
تحمیلی رشادت های هموطنان ارامنه به کمک 
کشور آمده و امیدواریم همواره در هر شرایطی 

پیروز و موفق باشند

انتخاب 20 شهردار مدرسه در منطقه 15
از  فرهنگی  اجتماعی  معاونت  سرپرست 
برگزاری بیستمین دوره انتخابات شهردار مدرسه 

در۲۰ مدرسه منطقه ۱5 خبر داد.
اعلام  با  مختاری  اکبر  امتیاز،  گزارش  به 
این خبر گفت:  این دوره از انتخابات با تاکید بر 
و  آموزش های  تعلیم  نقش بسزای مدارس در 
تهران   « شعار  تحقق  راستای   در  و  شهروندی 
شهر زیست پذیر« بعنوان نقشی شکل دهنده در 
شخصیت بخشیدن به دانش آموزان و مشارکت 
با  آموزان  دانش  آشنایی  کنار  در  آنها  پذیری 
شهروندی  های  مسئولیت  و  وظایف  حقوق، 
برگزار می شود.وی با اشاره به اینکه نامزدها پس 
از مربی  اجرایی متشکل  تیم  نام توسط  از ثبت 
گر  تسهیل  و  آموزان  دانش  نماینده  پرورشی، 
طرح شهردار مدرسه ارزیابی و انتخاب شده اند، 
با  سخنرانی  آبان  از 5  نهایی  نامزدهای  گفت:  
در سر صف برای دانش آموزان و نصب پوسترها 
کردند.  شروع  را  خود  تبلیغاتی  کار   پلاکارد  و 
شهردار  یک  طرح  این  در  داد:  ادامه  مختاری 
دانش  توسط  مدرسه   معاون  هشت  و   مدرسه 
مدارس  گفته وی  به  انتخاب می شوند.  آموزان 
شهید معتمدی ، علیزاده ، اشرف رهنما ، شهدای 
مکه، علامه قزوینی ، توحید، هدف ۲، امام هادی 
)ع(،  امام سجاد )ع( ، یاسین ۲، شاکرین ، نجابت 
جمهوری   ، فاطمیه  )ع(،  صادق  جعفر  امام   ،
اسلامی ، امام حسن عسگری)ع( ، ذکریای رازی، 
میزبان  الائمه  جواد  و  نوالعلم   ،۲ الله صدر  آیت 
اند.سرپرست  مدرسه  شهردار   طرح  انتخابات 
معاونت اجتماعی فرهنگی منطقه ۱5 اضافه کرد: 
بیستمین دوره انتخابات شهردار مدرسه،  ۲۰ و 
۲۱ آبان ماه در۱۰ مدرسه دخترانه و ۱۰ مدرسه 
دانش  هزار    ۱۰ از  بیش  مشارکت  با  پسرانه 

آموزان منطقه ۱5 برگزار خواهد شد .

اوین و درکه ، سومین مقصد شمیران 
گردی شد

تکیه  با  شمیران  گردی  محله  تور  سومین 
بر جاذبه های طبیعی و تاریخی شمال تهران به 

محله های اوین و درکه اختصاص یافت.
مشاور  منیعی  محمود  امتیاز،  گزارش  به 
های  نشست  دبیر  و  یک  منطقه  شهردار  عالی 
تخصصی تهران شناسی با اعلام خبر فوق اظهار 
بازدید  و  تورهای تخصصی محله گردی  داشت: 
از جاذبه های تاریخی، فرهنگی و طبیعی برای 
گردشگری  و  فرهنگی  بخش  اندرکاران  دست 
علاقمند  شهروندان  نیز  و  تهران  شهرداری 
آداب  فرهنگ،  احیاء  و  مطالعه  بررسی،  موجب 
آگاهی  و  اطلاعات  افزایش  منطقه،  هر  رسوم  و 
شرکت کنندگان و در نهایت شکل گیری هویت 

اجتماعی شهر می شود.
تورهای  برگزاری  راستای  در  افزود:  وی 
با  گردی  محله  تور  سومین  گردی،  شمیران 
مشارکت واحد گردشگری معاونت امور اجتماعی 
و فرهنگی شهرداری منطقه یک ، سه شنبه۲۲ 
های  جاذبه  از  بازدید  با   ۱5 ساعت  از  ماه  آبان 
طبیعی چون باغ ها و مکان های تاریخی، زیارت 
نقل  با  رسوم  و  آداب  با  آشنایی  متبرکه،  اماکن 
قول هایی از قدیمی های محله در دو محله اوین 

و درکه برگزار  می شود. 
منیعی گفت : در این بازدید فعالان و علاقه 
مندان به حوزه گردشگری و دبیران کانون های 
گردشگری محلات منطقه حضور خواهند داشت. 
گفتنی است ناحیه کوهستانی اوین و درکه 
در شمال غربی تهران واقع شده است و قدمت 
گردد  می  باز  پیش  سال  به حدود 8۰۰  ها  آن 
ییلاقی  محلات  زیباترین  و  ترین  قدیمی  از  و 
شمیرانات است که از شمال به رشته کوه های 

توچال متصل است .
شایان ذکر است محله درکه علاوه بر جاذبه 
های گردشگری طبیعی دارای حسینیه قدیمی 
با نام درکه و متبرک به وجود امامزاده ولی )ع( 
در محله است و بقعه امامزاده مطیب )ع( نیز در 

محله اوین واقع شده  است.

برگزاری مراسم بزرگداشت روز 
جهانی شهرسازی در منطقه 10 

با  شهرسازی  جهانی  روز  بزرگداشت  مراسم 
همکاری اداره کل معماری و ساختمان شهرداری 
تهران و با حضور مسئولان شهری، استادان و دانش 
آموختگان رشته شهرسازی به میزبانی منطقه ۱۰ 

در موزه آثار طبیعی هفت چنار برگزار می شود.
گرامیداشت  مراسم  امتیاز،  گزارش  به 
هدف  با  معماری  جهانی  روز  سال  پانزدهمین 
همگرایي جامعه حرفه اي و دانشگاهي به منظور هم 
اندیشی پیرامون خطوط اساسي، اهداف، راهبردها، 
این  با  متناسب  اجرایي  برنامه هاي  و  سیاست ها 
روز در ساختمان موزه هفت چنار به عنوان یکی 
از نمونه های بارز معماری های سنتی و شاخص 
پایتخت برگزار خواهد شد.شایان ذکر است علاقه 
نشست،  این  در  حضور  برای  می توانند  مندان 
سه شنبه ۲۲ آبان ماه از ساعت ۱4 الی ۱۶ در موزه 
هفت چنار به نشانی خیابان قزوین، خیابان شهید 
عرب، میدان بریانک، خیابان هفت چنار، موزه آثار 

طبیعی هفت چنار حضور به هم برسانند.

ویژه برنامه های هفته دیابت در 
منطقه7 برگزار می شود

امور اجتماعی و فرهنگی شهرداری  معاون 
اداره  های  برنامه  ویژه  برگزاری  از   7 منطقه 
و  دیابت  با شعار  دیابت   ملی  هفته  در  سلامت 

خانواده در این منطقه خبر داد.
بیان  با  دولتی  فائزه  امتیاز؛  گزارش  به 
افزایش  اخیر  سالهای  طی  افزود:  خبر  این 
بیماری  این  درجهان،  دیابت  بیماری  شیوع 
که  کرده  تبدیل  تاریخ  اپیدمی  بزرگترین  رابه 
این  خاورمیانه  منطقه  در  و  ایران  کشور  در 
بیماري نسبت به سایر کشورهاي اروپایي از رشد 

بیشتري برخوردار شده است.
وی با توجه به اینکه  ۱۱ درصد جمعیت بالای 
۲5 سال کشورمان مبتلا به دیابت هستند و حداقل 
۲5 درصد آنها از بیماری خود، آگاه نیستند خاطر 
نشان کرد: شایع ترین عامل معلولیت ها در کشور 
نظیر نابینایی، قطع عضو، از بین رفتن کلیه ها و ...  
ناشی از عوارض بیماری دیابت هستند ، بنابراین 
شناسایی این بیماران در کمترین زمان ممکن برای 
جلوگیری از عوارض ناشی از آن اهمیت بسیاری 
دارد. معاون شهردار منطقه 7 با اشاره به آمار ۱۳ 
درصدی مبتلایان به بیماری دیابت در شهر تهران 
تصریح کرد: زندگي شهرنشیني ، کاهش فعالیت 
های جسمي ، تغذیه نامناسب و استرس مداوم که 
به وضوح در جوامع امروزي مشاهده می شود از 
اصلی ترین عوامل افزایش نرخ رشد این بیماري 

است.

پایان رویاي پاییزي آسمان آبي
ثبت  با  سرانجام  پاییز  خوب  هواي  دوره 

نخستین روز آلوده به پایان رسید. 
سخنگوي  نظري  لیلا  امتیاز؛  گزارش  به 
باره  این  شرکت کنترل کیفیت هواي تهران در 
گفت: حاکمیت هواي پاک و سالم که از ابتداي 
آورده  دوام  پایتخت  در  روز   5۰ تاکنون  مهر 
براي  ناسالم  روز  نخستین  ثبت  با  بود، سرانجام 
گروه هاي حساس با شاخص ۱۰5 شکسته شد. 

پاییز 97  البته هنوز هواي  نظري  به گفته 
روند با کیفیت تري را نسبت به پاییز 9۶ داشته 
است. همچنین در سال جاري هوا ۱۳ روز پاک، 
۱95 روز سالم و ۲8 روز ناسالم براي گروه هاي 
حساس بوده است؛ درحالیکه سال گذشته تا ۲۰ 
آبان، هوا ۱۰ روز پاک، ۱88 روز سالم، ۳7 روز 
ناسالم براي گروه هاي حساس و یک روز ناسالم 

براي همه بوده است. 
عمل  به  پیگیري هاي  با  جاري  سال  طي 
آمده، کیفیت سوخت توزیعي در بنزین و گازوییل 
التزام  همچنین  است.  داشته  بهبود چشمگیري 
همه خودروهاي پایتخت به معاینه فني موجب 
شده هوا بهتر از سال گذشته باشد. البته ناگفته 
این  ثبت  در  نیز  جوي  ناپایداري هاي  که  نماند 

آمار، نقشي مهم داشته و دارد. 
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